
 

Ομιλία Προέδρου Π.Ο.ΑΣ.Υ. Γρηγόρη Γερακαράκου στη Διαρκή 

Επιτροπή της Βουλής για το «Πόθεν Έσχες» την 16-10-2018 

 

Κυρίες και Κύριοι Βουλευτές, 

Έναντι όλων των προηγούμενων Εκπροσώπων των Φορέων του 

Δημοσίου Τομέα που μίλησαν, το Σώμα που εκπροσωπώ, δηλαδή τα Στελέχη 

της Ελληνικής Αστυνομίας, έχουν την εξής ιδιαιτερότητα: τους αφορά, στο 

σύνολό τους, ανεξαρτήτως θέσης και βαθμού, η υποχρεωτική κατάθεση 

Δήλωσης Περιουσιακής Κατάστασης!  

Αυτή η καθολική υποχρέωση ενέχει μία καχυποψία και έναν σαφή 

υπαινιγμό, εντελώς απαξιωτικό για τα Στελέχη της Ελληνικής Αστυνομίας, τον 

οποίο ασφαλώς αποκρούω, ως Εκπρόσωπός τους, με σθένος, ότι δηλαδή όλοι 

οι άντρες και οι γυναίκες που υπηρετούν στο Σώμα είναι ύποπτοι διάπραξης 

οικονομικών αδικημάτων! 

Και όμως! Εμείς που υφιστάμεθα αυτή την προσβολή, εμείς οι ίδιοι δεν 

είμαστε αντίθετοι στην ρύθμιση. Γιατί και είμαστε και θέλουμε να φαινόμαστε 

τίμιοι. Και όποιος δεν είναι, δεν έχει θέση στο Σώμα και στην Αστυνομική 

μας Οικογένεια.  

Όμως, δεν μπορούμε να ανεχθούμε την αδικαιολόγητη και άχρηστη 

ταλαιπωρία της εκ νέου υποβολής με ηλεκτρονικό τρόπο Δήλωσης 

Περιουσιακής Κατάστασης για προηγούμενα έτη, 2016 και 2017, που 

έχουμε ήδη υποβάλλει, όπως η διατύπωση των μεταβατικών διατάξεων του 

άρθρου 10 και της παραγράφου 14 του άρθρου 1 σε συνδυασμό με την 

Αιτιολογική Έκθεση του συγκεκριμένου άρθρου υπονοεί. Ούτε ασφαλώς 

μπορούμε να ανεχθούμε διοικητικό πρόστιμο για όποιον συνάδελφο από 

αμέλεια, ή άγνοια ή για οποιονδήποτε άλλο λόγο δεν θα υποβάλει εκ νέου 

Δήλωση. Δεν καταλαβαίνετε ότι το μόνο που έχουμε να «κρύψουμε» ως 

Έλληνες Αστυνομικοί, είναι η φτώχεια μας και η διαβίωση μας στα όρια της 

ανέχειας και της αναξιοπρέπειας;  

Άλλωστε, τα αιτία της προαναφερόμενης ταλαιπωρίας, δεν εντοπίζονται 

στους συναδέλφους μου αστυνομικούς ανά την Ελλάδα, που έγκυρα και 

έγκαιρα υπέβαλαν τις Δηλώσεις Περιουσιακής Κατάστασης για τα έτη 2016 

και 2017, αλλά στο κυβερνητικό έργο, το οποίο, προφανώς, στη δεδομένη 

περίπτωση είναι ελαττωματικό, αφού οι υπ’ αριθ. 2649/2017 και 3212/2017 

αποφάσεις του ΣτΕ ακύρωσαν τις υπ’ αριθ. 1846 από 13-10-2016 και 1069 

από 19-10-2017 κοινές υπουργικές αποφάσεις.  



Συνεπώς, τόσο στην περίπτωση που σήμερα εξετάζετε, όσο και σε κάθε 

άλλη, δεν είναι δίκαιο και ηθικά ανεκτό, η αδυναμία και η αστοχία της 

διοίκησης να μετακυλίεται στους σκληρά εργαζόμενους υπαλλήλους του 

Δημοσίου.  

Κυρίες και Κύριοι Βουλευτές, 

Αντί να σπαταλάτε πολύτιμο κοινοβουλευτικό χρόνο με τέτοιου είδους 

ρυθμίσεις για δεκάδες χιλιάδες Αστυνομικούς θα σας συνιστούσαμε να 

αφιερώσετε λίγο περισσότερο χρόνο και σοβαρότητα στη νομοθέτηση 

επιτέλους ενός συνταγματικά ανεκτού μισθολογίου, κατά τις επιταγές των 

αποφάσεων της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας, για τις οποίες 

πολύ πρόσφατα δεσμεύτηκε δημόσια ο Έλληνας Πρωθυπουργός καθώς και 

του επικίνδυνου και ανθυγιεινού, αίτημα επίκαιρο καθημερινά. Φυσικά, 

περιμένουμε να καταδικάσει σύσσωμος ο πολιτικός κόσμος και ξεκάθαρα την 

χθεσινοβραδινή επίθεση κατά αστυνομικών στο Α.Τ. Ομονοίας. 

Ευχαριστώ. 


